
   

  
 

   

 

Uitkomsten bewonersbijeenkomst JAVA van 15 april 2025 

 

Aanleiding en ondernomen stappen 

De gemeente Terneuzen en Clavis werken samen aan een wijkplan voor Java. Dit plan wordt samen 

gemaakt met de mensen die in de wijk wonen en werken. Het doel is om acties te ondernemen die de 

wijk verbeteren. Hiervoor zijn de volgende stappen ondernomen: 

• Overleg met de klankbordgroep: september 2024 en februari 2025 met gemeente Terneuzen, 

Clavis, de bewonerscommissie van De Veste, Scheldehof en Javahof, wijkraad Binnenstad/Java, 

welzijnsorganisatie Aan-Z, ZorgSaam en GGD Zeeland. 

• Enquête onder wijkbewoners: december 2024, waarbij ruim 130 bewoners hun 

aandachtspunten voor Java hebben aangegeven. 

• Startmoment wijkplan Java: januari 2025 met soep en broodje. Deze ontmoeting werd 

gecombineerd met de symbolische start van het vergroenen van de wijk. De wethouder en de 

gedeputeerde plantte samen een boom bij De Veste.  

• Bewonersbijeenkomst: april 2025, waarbij circa 60 mensen die wonen en werken in de wijk in 

werksessies de belangrijkste thema’s hebben besproken. 

Dank aan iedereen die met heel veel energie en kennis heeft bijgedragen aan het resultaat. Zo krijgen we 

goed inzicht in de uitdagingen voor de wijk Java. In dit verslag staan de belangrijkste resultaten van de 

vier themasessies. 

 

Belangrijkste aandachtspunten uit de 4 themasessies 

Sessie 1: De wijk vergroenen 



   

  
 

   

 

• Meer toezicht op de achtertuinen van de Clavis eengezinswoningen; 

• Vervangen van kleine stukken bescherming (schutting) tussen de Clavis eengezinswoningen; 

• Minder steen en meer groen in de wijk, bijvoorbeeld ook geveltuinen toepassen; 

• Vergroening vanaf de Oostkolk richting Java doortrekken; 

• Aanleggen van plantsoenen met bankjes, bloemen en bomen die zorgen voor schaduw; 

• Hangmanden met bloemen op lichtmasten in de wijk; 

• Bloeiende struiken en zuurstofrijk groen dat fijnstof opvangt; 

• Bankjes laten staan aan de vijver van het Oostelijk Bolwerk (die vanwege The Passion verplaatst 

moesten worden.) 

Sessie 2: Ontmoeten en bewegen in de wijk  

• Aantrekkelijker en opener maken van speel- en ontmoetingsplekken; 

• Veilige oversteekplaatsen, bijvoorbeeld op de Van Steenbergenlaan; 

• Speelkooi aan de Martinus Eijkestraat wordt niet gebruikt;  

• Sta-op bankjes aan de Zeedijk. 

Sessie 3: Activiteiten in de wijk  

• Meer bekendheid over activiteiten in de wijk. Voor wie, wat en waar;  

• Behoefte aan uitbreiding en aanpassing van het aanbod activiteiten; 

• Behoefte aan meer vrijwilligers en mensen die ook incidenteel ergens bij willen helpen; 

• Wijkraad wisselend laten vergaderen in de Triangel en De Veste. 

Sessie 4: Veiligheid, verkeer en parkeren 

• Geluidsoverlast (buiten en door auto's); 

• Vandalisme; 

• Openbare verlichting (veiligheidsgevoel); 

• Onderhoud van openbare ruimte (verharding); 

• Parkeerdruk (overlast parkeren).  

Vervolgstappen 

We gaan aan de slag met het bepalen van wat mogelijk is op korte en lange termijn en waar we hulp bij 

nodig hebben. We kijken ernaar uit om dit op dinsdag 1 juli 2025 met jullie te delen. Dat doen we weer 

tijdens een bewonersbijeenkomst om 19.00 in De Veste (ingang SWOT/B-flat).  

Bij vragen: 

• Samantha Strooband, Wijkcoördinator Gemeente Terneuzen;  wijkcontacten@terneuzen.nl 

• Katja Snouwaert, Gebiedscoördinator Clavis; gebiedscoordinator@clavis.cc 
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